
Протокол 13 

засідання кафедри «Будівельне виробництво та геодезія» 

від 21.06.22 р. 
 

Порядок денний: 

 

1. Про стан підготовки до захисту випускних кваліфікаційних робіт 

2. Різне 

2.1. Про пропозиції щодо удосконалення ОП «Експлуатація та ремонт техніки  

Держспецтрансслужби» 

2.2. Звіт по анкетуванню «Курс очима студентів». 

 

Всього працівників кафедри – 13осіб 

Присутні - 13 осіб   

 

Присутні: зав. кафедри доцент Нікіфорова Н.А.; професор Нетеса М.І.; професор 

Радкевич А.В.; професор Банніков Д.О.; доцент Косячевська С.М.; доцент Нетеса А.М.; ст. 

викладач Листопадський А.А. (з застосуванням сервісу відео конференцій ZOOM) ; ст. 

викладач Чернишов В.С.; ст. викладач Яковлєв С.О.; завідувач лабораторії Краснощок 

С.Л.;  інженер Яременко Л.О.;  лаборант Дудник Л.Я.; лаборант Семенов М. В.  

 

Голова: зав. кафедри, доцент Нікіфорова Н. А. 

Секретар:  лаборант  Дудник Л. Я. 

 

1. Про стан підготовки до захисту випускних кваліфікаційних робіт 

 

Слухали: інформацію завідувача кафедри, доцента Нікіфорової Н.А.  про стан підготовки 

та результати перевірки на плагіат  випускних кваліфікаційних робіт здобувачів за ОП 

«Промислове і цивільне будівництво» першого (бакалаврського) ступеня вищої освіти. 

Кваліфікаційні роботи виконані в строк, відзиви керівників та рецензії отримані. Всі 

роботи пройшли перевірку на плагіат. За результатами перевірки програмою UNICHEK 

випускних кваліфікаційних робіт студентів групи ПБ1811 виявлено підвищений відсоток 

схожості. Для уникнення порушень студентами, з урахуванням зауважень керівників, 

виконано  додавання посилань на всі джерела інформації, які застосовувались під час 

виконання кваліфікаційної роботи. В результаті кваліфікаційні роботи можуть вважатися 

такими, в яких  не виявлено порушень академічної доброчесності. 

 

Ухвалили:  вважати стан підготовки до захисту випускних кваліфікаційних робіт в 

цілому задовільним. Студенти виконали випускні кваліфікаційні роботи згідно 

календарного плану. Вважати кваліфікаційні роботи, що не мають порушень академічної 

доброчесності. Допустити до захисту  випускних кваліфікаційних робіт 23.06.22 р.  

наступних студентів групи ПБ1811: Зеленько О.Б., Карпенко А.А., Лактіонов В.В., Момот 

Д.О., Олійник А.І., Петренко Ю.В.  

 

Підсумки голосування:  голосували:   «за» – 13 чол. (одноголосно); 

                                                           «проти» – 0;      

                 «утримались» – 0. 

 

2. Різне 

2.1. Про пропозиції щодо удосконалення ОП «Експлуатація та ремонт техніки 

Держспецтрансслужби» 



 

Слухали: завідувача кафедри, доцента Нікіфорову Н.А. запропонувала розглянути 

пропозиції  професора Баннікова Д.О.   щодо удосконалення ОП «Експлуатація та ремонт 

техніки Держспецтрансслужби». 

 

Виступили: професор Банніков Д.О. запропонував варіанти корегування ОП 

«Експлуатація та ремонт техніки Держспецтрансслужби» з метою узгодження вибіркових 

компонентів ОП ВК7.1 «Проєктування металоконструкцій машин» та ВК7.2 «Металеві 

конструкції» з чинними стандартами та вимогами УДУНТ . 

 

Ухвалили: підтримати пропозиції професора Баннікова Д.О. щодо удосконалення ОП 

«Експлуатація та ремонт техніки Держспецтрансслужби» та направити їх гаранту ОП.  

 

Підсумки голосування:  голосували:   «за» – 13 чол. (одноголосно); 

                                                           «проти» – 0;      

                 «утримались» – 0. 

 

 

2.2. Звіт по анкетуванню «Курс очима студентів». 

 

Слухали: в. о. завідувача кафедри доцента Нікіфорову Н.А. про проведення опитування 

здобувачів з використанням анкети «Курс очима студентів» у СДН Лідер згідно 

розпорядження №34 від 04.05.2022 р. та аналіз результатів анкетування здобувачів які 

навчаються за ОПП «Промислове і цивільне будівництво»  першого (бакалаврського) 

рівня ВО (Додаток 1). 

 

Виступили: професор Нетеса М.І. звітував про результати анкетування здобувачів які 

навчаються за ОПП «Промислове і цивільне будівництво»  другого (магістерського) рівня 

ВО (Додаток 2). 

 

Ухвалили: затвердити звіти за результатами анкетування студентів з використанням 

анкети «Курс очима студентів» у СДН Лідер. Необхідно більше уваги приділяти потребам 

студентів, враховувати їх індивідуальні інтереси, базувати навчання на принципах 

свободи слова і творчості, поширення знань та інформації.  

 

 

Підсумки голосування:  голосували:   «за» – 13 чол. (одноголосно); 

                                                           «проти» – 0;      

                 «утримались» – 0. 

 

 

Голова засідання кафедри 

завідувач кафедри, доцент                         Нікіфорова Н.А. 

  

Секретар засідання,                     

лаборант                     Дудник Л.Я. 

 

 


